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Protokół nr 17/20 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 25 maja 2020 r., przeprowadzonego w trybie zdalnym 

 

Rozpoczęcie posiedzenia 14:06 

Zakończenie posiedzenia 15:10 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lenda która była obecna w siedzibie Urzędu Gminy w sali konferencyjnej. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a także Wójt Gminy Jerzy Makowski, Zastępca 

Wójta Gminy Dorota Mazur, Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska, Przewodniczący Rady 

Gminy Sebastian Janiak oraz Inspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 

Julian Wójcik. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Na stan 5 członków Komisji Rewizyjnej było obecnych 5 członków komisji. 

O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 

materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 

AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała zaproponowany porządek posiedzenia 

i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do porządku. 

Wobec braku uwag do porządku posiedzenia przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 

1. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 maja 2020 r. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wykaz z imiennego głosowania nad zatwierdzeniem porządku obrad stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

AD 2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 maja 

2020 r. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/1/20 w sprawie uchwalenia statutów 

Sołectw Gminy Stargard 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Stępień stwierdził, że radni dostali zlepek dokumentów, który obejmuje 

same przepisy. Radny podnosił dalej, że statuty nie podobają mu się i żeby były one 

indywidualne dla każdego sołectwa, a wówczas każde sołectwo będzie mogło mieć strategie 

rozwoju. 

Komisja Rewizyjna po dyskusji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/2/20 w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Statutowej 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały i kolejno wyjaśniła, że statut trzeba dostosować do obowiązujących 

przepisów prawa. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/3/20 w sprawie powołania Komisji 

doraźnej celem przeanalizowania funkcjonowania transportu zbiorowego oraz 

dowozów uczniów do szkół podstawowych 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały i kolejno poprosiła radnych, którzy wnioskowali odnośnie powołania 

przedmiotowej Komisji o wyjaśnienie przedłożonego projektu uchwały. 

Radna Monika Nikołajew wyjaśniła, że radnych martwią koszty dowozu uczniów do szkół, 

a także koszty transportu zbiorowego i sytuacja przewoźników. 

Na pytanie Przewodniczącej Komisji, czy w tej analizie chodzi również o przewozy 

mieszkańców i przewoźników prywatnych, Radny Grzegorz Stępień potwierdził, że analizą 
będzie objęty transport zbiorowy i prywatni przewoźnicy.  

Komisja Rewizyjna po dyskusji jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/4/20 w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli doraźnej 

Wobec tego, że na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy w dniu 22 maja 2020 r. 

temat był szeroko omawiany Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podała 

pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem 

projektu uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/5/20 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały i wyjaśniła, że dotyczy on nieruchomości położonej w Grzędzicach. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski dodał, że projekt uchwały dotyczy przedłużenia umowy 

dzierżawy na kolejne 3 lata, natomiast stawka czynszu jest ustalona zarządzeniem. W tej 

chwili jest to 5,00 zł i w związku z tym, iż powierzchnia dzierżawy wynosi 43 m
2
, czynsz 

wynosi 215,00 zł. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/6/20 w sprawie określenia górnych 

stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu 

gminy Stargard 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda otworzyła dyskusję na temat ww. 

projektu uchwały i poprosiła o wyjaśnienie projektu uchwały.  
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Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur omówiła projekt uchwały i wyjaśniła, że dotyczy on 

górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych stałych i ciekłych. 

W paragrafie 1 podane są stawki. W podpunkcie 1 stawka 198 zł brutto za odpady 

segregowane za 1 m
3
, zaś w podpunkcie 2 stawka 270 zł brutto za 1 m

3
. Temat uchwały 

został podjęty w sytuacji narastania problemu z odbiorem nieczystości ciekłych na terenie 

gminy. Jeżeli właściciel nieruchomości nie wywozi tych odpadów, nie może okazać się, ani 

fakturą, ani podpisaną umową na odbiór nieczystości ciekłych, wówczas organ może takie 

stawki przygotować poprzez uchwałę. Zaproponowane stawki za odpady ciekłe gromadzone 

w zbiornikach bezodpływowych, są wyliczone na podstawie średnich cen firm świadczących 

takie usługi. Na terenie gminy Stargard stawki usług wynoszą w zależności od operatora tych 

usług od 18 zł do 25 zł. Natomiast zaproponowana stawka jest pomnożona razy dwa, czyli 

24 zł razy dwa. Wójt zastosuje tę stawkę wtedy, kiedy właściciele zbiorników nie wywożą 
nieczystości ciekłych. Wójt może wydać decyzję, która ma rygor natychmiastowej 

wykonalności. Stawka ta stanowi dochód Gminy. Gmina zapłaci operatorowi 24 zł, natomiast 

pozostała część będzie stanowiła dochód Gminy. Zastępca Wójta Gminy Dorota Mazur 

kolejno wyjaśniła, że jeżeli chodzi o odpady stałe to stawka dotyczy nieruchomości 

niezamieszkałych, czyli są to przeważnie firmy i przedsiębiorstwa, które nie posiadają 
indywidualnych umów na wywóz odpadów stałych.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/7/20 w sprawie zmiany Statutu 

Ośrodka Administracyjnego Szkół Gminy Stargard 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/8/20 w sprawie przyjęcia „Lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Stargard” 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda poprosiła o kilka słów omówienia 

projektu uchwały. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że jest już wsparcie dla sportowców z terenu gminy 

i dodał, że teraz Gmina chce również przyjąć program lokalny, żeby nagradzać dzieci 

uzdolnione oraz motywować je do lepszej nauki, udziału w konkursach przedmiotowych, 

olimpiadach, konkursach artystycznych. Będzie przygotowana odpowiednia uchwała 

odnośnie zasad przydziału środków finansowych na stypendia dla dzieci uzdolnionych. 

Na pytanie radnego Grzegorza Stępnia, czy te zadania będą realizować szkoły czy Gmina, 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że będzie to realizować Gmina, a zasady podziału 

środków będą opracowane wspólnie.  

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

− projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/9/20 w sprawie nadania imienia 

Szkole Podstawowej w Sownie 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda wyjaśniła, że chodzi o nadanie od 

1 września 2020 r. Szkole Podstawowej w Sownie imienia „Rotmistrza Witolda Pileckiego”. 

Komisja Rewizyjna jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. Wykaz z imiennego głosowania nad zaopiniowaniem projektu uchwały stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Kolejno Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przypomniała, że projekt 

uchwały pod roboczym numerem XVII/10/20 w sprawie zmian budżetu gminy na 

2020 r. oraz projekt uchwały pod roboczym numerem XVII/11/20 w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2020 – 2031 były 

omówione i zaopiniowane na posiedzeniu połączonych Komisji Rady Gminy w dniu 22 maja 

2020 r. 

Następnie głos zabrała Radna Monika Nikołajew i zgłosiła chęć złożenia wniosku do 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2020 r. Radna Monika Nikołajew 

złożyła wniosek, o zdjęcie pozycji w klasyfikacji budżetowej działu 926 Kultura fizyczna, 

Rozdział 92601 Obiekty sportowe, Paragraf 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych – Budowa szatni sportowej w m. Krąpiel (kontenerowa) w wysokości 100 tys. 

zł oraz o przeniesienie wyżej wymienionej kwoty do klasyfikacji budżetowej do Rozdziału 

75412 Ochotnicze Straże Pożarne Paragrafu 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek 

budżetowych – Docieplenie i termomodernizacja budynku remizy w Żarowie. Przedmiotowy 

wniosek stanowi załącznik nr załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Kolejno Radna poprosiła o poddanie wniosku pod głosowanie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda podkreśliła, że jest jak najbardziej 

za przekazaniem środków dla OSP i zapytała czy nie udałoby się wygospodarować tej kwoty 

z wolnych środków, aby nie zdejmować z tego zaplanowanego zadania w Krąpielu. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski wyjaśnił, że w tej chwili nie jest w stanie jednoznacznie 

odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ trzeba przeanalizować budżet i poprosił Skarbnik 

Gminy, aby przedstawiła możliwości, jakie Gmina ma na ten moment.  

Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska odpowiedziała, że wniosek jak rozumie ma za 

zadanie przenieść środki z jednej klasyfikacji do drugiej na tym samym podziale, czyli chodzi 

dalej o wydatki majątkowe. Skarbnik Gminy powiedziała, że jeśli chodzi o wolne środki, to 

jak już tłumaczyła na połączonym posiedzeniu komisji, to wstawiana jest jeszcze część 
wolnych środków, ale jest to ryzyko, po pierwsze wykonania drogi w Świętem i uzyskania 

całości dofinansowania, jakie ma Gmina. Po drugie nie uzyskanie kwot planowanych, co do 

udziału w podatku od osób fizycznych. Jest to niebezpieczeństwo nie uzyskania tych kwot ze 

względu na Covid. Dlatego wprowadzona została część dotycząca dofinansowania świetlicy 

w Tychowie, natomiast propozycja jest taka, aby resztę zatrzymać, ponieważ nie wiadomo jak 

będzie wyglądał budżet, a jest dopiero 5 miesięcy roku. O tym, czy można będzie zabrać 
z wolnych środków i przeznaczyć na coś, będzie to wiadomo dopiero po wakacjach. Skarbnik 

Gminy dodała, że nie proponowałaby w tej chwili zmniejszać wolnych środków. 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda zapytała radną Monikę 
Nikołajew, na ile jest pewne to, co ma zostać zrobione w Żarowie. 

Radna Monika Nikołajew odpowiedziała, że z tego, co wie to jest pewne i poprosiła, aby 

w tej sprawie wypowiedział się Przewodniczący Rady, ponieważ zna ten temat. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że jest propozycja zdjęcia 

środków z budowy szatni w Krąpielu, mając jednocześnie na uwadze, że Radny Krzysztof 

Kowalczyk na sesji budżetowej informował, iż jest to tylko część kwoty, która miałaby 

zabezpieczyć możliwość wybudowania tej szatni. Należy pamiętać, że środki te są 
w klasyfikacji budżetowej w wydatkach inwestycyjnych, więc to nie jest dotacja tylko 

inwestycja. A kwota ta jest za mała na tę inwestycję, bo nie ma możliwości wykonania tej 

szatni za tę kwotę. Radny Kowalczyk powiedział w grudniu, że minimalna kwota to blisko 40 

tys. euro. Natomiast na chwilę obecną jest możliwość wykonania termomodernizacji remizy 

w Żarowie, ponieważ OSP Żarowo dostało dofinansowanie na remont wewnątrz remizy. 

Dlatego trzeba wykonać termomodernizacje i zabezpieczyć przed wilgocią, żeby był sens 

robienia remontu w środku. Stąd jedyne środki finansowe, jakie można przesunąć to te, bez 

uszczerbku dla budżetu gminy. 
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Radny Grzegorz Stępień zwrócił uwagę, iż patrząc na dotacje dla klubów sportowych, to 

Ministerstwo Sportu organizuje, co miesiąc nabór bez konkursu, na różnego rodzaju 

inwestycje sportowe. Kluby sportowe powinny się wykazać i takie granty pozyskiwać. Radny 

porównując obiekty sportowe i pożarne zwrócił również uwagę, na niedoinwestowanie tych 

drugich. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przypomniała, iż Radny Krzysztof 

Kowalczyk wyjaśniał, że chodzi o taką zabudowę, aby była bezpieczna dla małych dzieci, 

które korzystają z szatni i obecnie muszą przechodzić przez drogę, co jest niebezpieczne.  

Radny Grzegorz Stępień powiedział, że jeżeli chodzi o determinację to zaprasza do 

Małkocina, gdzie wybudowano szatnie w czynie społecznym przy wsparciu funduszu 

sołeckiego. Radny dodał, że trzeba korzystać z alternatywnych źródeł, na przykład 

Ministerstwa Sportu.  

Kolejno radni dyskutowali na temat udziału środków funduszu sołeckiego w drobnych 

inwestycjach na terenie sołectw oraz pozyskiwania środków finansowych z innych źródeł jak 

na przykład granty. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Lenda przypomniała, iż w poprzedniej 

kadencji na sesję przyszli przedstawiciele Stowarzyszenia z Krąpiela i mówili o grantach, 

jakie pozyskali między innymi na działalność klubu sportowego. Jednocześnie 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że dla niej wybór jest trudny.  

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że paragraf 6050 to są 
wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, i z tego paragrafu gmina nie może przekazać 
tych środków, jako dotacje, a środki te nie wystarczą na całą inwestycje. Przewodniczący 

dodał, iż wydaje mu się, że chyba zostało to błędnie wpisane w budżecie, ponieważ reszta 

środków miała być zebrana. A za 100 tys. zł Gmina jest w stanie wykonać termomodernizacje 

i ewentualnie hydroizolacje fundamentów remizy. Jeżeli te środki 100 tys. zł zostaną w tej 

pozycji, w której są, to nie będzie ani szatni, ani termomodernizacji, bo jest to zbyt niska 

kwota na szatnię. 

Po dyskusji Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej podała przedmiotowy wniosek Radnej 

Moniki Nikołajew pod głosowanie. Wniosek został podjęty 3 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Wykaz z imiennego głosowania nad wnioskiem Radnej Moniki Nikołajew stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu. 

AD 3. Sprawy różne 

Radna Monika Nikołajew za zgodą Przewodniczącej Komisji opuściła posiedzenie 

o godzinie 15.00.  

Radny Grzegorz Stępień odniósł się do kwestii stanu obecnego przystanku w Małkocinie, 

znajdującego się przy drodze powiatowej. Mieszkańcy się skarżą na warunki, które są na tym 

przystanku, gdyż wysiada się z autobusu w błoto i kałuże. Radny zapytał, czy nie byłoby 

możliwości przesunięcia go na pętlę i dodał, że już interweniował w tej sprawie w MPK, 

które wyznaczyło przystanek, jak również w ZDP. Uzyskał informację, że czekają oni na gest 

ze strony Gminy, ponieważ leży to w jej gestii. Radny Grzegorz Stępień poprosił Wójta 

o ustosunkowanie się do tego tematu i czy jest szansa na uregulowanie kwestii tego 

przystanku „Małkocin – końcowy”. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, iż rozumie, że chodzi o przeniesienie tego 

przystanku na pętlę i tę kwestię będzie starał się rozwiązać. 

Radny Sławomir Zabłocki odniósł się do sprawy parku w Barzkowicach, w którym ostatnio 

spadła na ścieżkę potężna gałąź oraz epidemii świerka, który jest niszczony przez kornika. 

W tej chwili pozostało w miarę zdrowych ok. 20 % drzew świerka, pozostała część drzew jest 

obumarła. Radny poprosił o podjęcie działań w tym kierunku. Jego zdaniem w tym momencie 
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w grę wchodzi wycinka, chorych drzew, aby nie zostały zaatakowane młode świerki. 

Należałoby zrobić całkowity przegląd drzewostanu w parku.  

Kolejno Radny Sławomir Zabłocki poruszył temat szatni dla sportowców i rozwiązania 

sprawy korzystania z niej, ponieważ zostały już poluzowane obostrzenia dla sportowców, 

a w świetlicy jest miejsce kwarantanny. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że temat ten będzie przedyskutowany 

i przeanalizowany. 

Radny Remigiusz Zakrzewski zapytał o temat przystanku autobusowego przy przetwórni 

w Witkowie Pierwszym oraz jak daleko posunięte są prace i wcześniejsze ustalenia.  

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że o wyjaśnienie poprosi pracownika Referatu 

GKI Pana Juliana Wójcika, obecnego na łączach w zastępstwie nieobecnego Kierownika 

Referatu. Natomiast Pan Julian Wójcik odpowiedział, że temat ten nie jest mu znany. 

Wobec powyższego Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że sprawę sam wyjaśni 

i przedstawi radnemu odpowiedź. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda przypomniała, że nie dawno sygnalizowała 

sprawę poligonu obok Lipnika i zapytała, czy Gmina wystąpiła do Wojewody, ponieważ jest 

teraz procedowane zarządzenie w sprawie wyznaczania miejsc przeznaczonych do niszczenia 

znalezionych materiałów wybuchowych i niebezpiecznych, a ten poligon jest wyznaczony. 

W związku z tym Przewodnicząca zapytała, czy z Gminy było wystosowane pismo 

w sprawie, żeby niewybuchy były tam detonowane. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że w tej chwili nie potrafi odpowiedzieć na to 

pytanie, ponieważ w ostatnim czasie wpłynęły w tej sprawie trzy pisma od mieszkańców. 

Dlatego zapozna się, czy już wyszło pismo z urzędu i da odpowiedź. 

Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda wyjaśniła, że obowiązujące zarządzenie 

Wojewody jest z 2010 r. i prawdopodobnie trwają prace nad jego zmianą może też 
wyznaczania miejsc i gdy w odpowiednim czasie wystąpiono, przed jego zatwierdzeniem, 

może byłaby szansa wpływu na to, aby wyeliminować to miejsce, żeby nie dochodziło do 

wybuchów, ponieważ ostatnimi czasy wybuchy są potężne i odczuwalne dla mieszkańców 

Lipnika pomimo dużej odległości od poligonu. 

Radny Sławomir Zabłocki poinformował, że zaczyna się dziać coś poważnego 

z wodociągiem w Barzkowicach na odcinku od skrzyżowania z drogą powiatową przy 

kościele w kierunku świetlicy. Zapada się asfalt na skrzyżowaniu drogi gminnej z powiatową. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że wyśle tam jutro pracowników.  

AD 4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka 

Lenda podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji. 
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